

Title (en)  
Spray container.

Title (de)  
Spritzbehälter.

Title (fr)  
Réservoir pulvérisateur.

Publication  
**EP 0581128 A2 19940202 (DE)**

Application  
**EP 93111353 A 19930715**

Priority  
DE 9210264 U 19920731

Abstract (en)  
To achieve an, as far as possible, complete discharge of the plastic contents of a spray (injection) container which has, at its free end, an essentially circular-cylindrical connector projecting via a wall (6) of the container (1), to which an injection nozzle (20) can be attached, via which the material contained in the container (1) can be discharged, the injection nozzle (20) has a tube piece (28) which, when the injection nozzle is fitted, projects into the connector (2) and whose external diameter in that part (36) of the tube piece (28) projecting into the connector (2) is essentially equal to the internal diameter of the connector. <IMAGE>

Abstract (de)  
Um den möglichst vollständigen Ausstoß des plastischen Inhaltes eines Spritzbehälters zu erreichen, welcher an seinem freien Ende einen im wesentlichen kreiszyndrischen über eine Wand (6) des Behälters (1) vorstehenden Anschlußstutzen aufweist, an dem eine Spritzdüse (20) befestigbar ist, über die das im Behälter (1) enthaltene Material ausgegeben werden kann, weist die Spritzdüse (20) ein Rohrstück (28) auf, das bei montierter Spritzdüse in den Anschlußstutzen (2) hineinragt und dessen Außendurchmesser in dem in den Anschlußstutzen (2) hineinragenden Teil (36) des Rohrstücks (28) im wesentlichen gleich dem Innendurchmesser des Anschlußstutzens ist. <IMAGE>

IPC 1-7  
**B05C 17/015**

IPC 8 full level  
**B05C 17/005** (2006.01); **B05C 17/015** (2006.01); **B65D 25/48** (2006.01); **B65D 35/38** (2006.01); **B65D 83/00** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B05C 17/00513** (2013.01); **B05C 17/00516** (2013.01); **B05C 17/00576** (2013.01); **B05C 17/00583** (2013.01); **B05C 17/00596** (2013.01);  
**B65D 25/48** (2013.01); **B65D 83/005** (2013.01)

Cited by  
EP1396441A1; IT201700040393A1; DE19514232A1; WO2018189615A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL PT SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0581128 A2 19940202**; **EP 0581128 A3 19940629**; **EP 0581128 B1 19970226**; AT E149104 T1 19970315; DE 59305519 D1 19970403;  
DE 9210264 U1 19921105; DK 0581128 T3 19970317; ES 2101173 T3 19970701; GR 3022717 T3 19970630

DOCDB simple family (application)  
**EP 93111353 A 19930715**; AT 93111353 T 19930715; DE 59305519 T 19930715; DE 9210264 U 19920731; DK 93111353 T 19930715;  
ES 93111353 T 19930715; GR 970400406 T 19970303